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Cyklandet har under senare år ökat kraftigt i Stockholm vilket är positivt ur 
många olika aspekter. Utsläppen av koldioxid minskar, bullernivåer sänks, 
luftkvalitet och folkhälsa förbättras och framför allt trängseln minskar. Men 
cykeln måste vara ett tryggt och snabbt transportmedel för att konkurrera med 
andra trafikslag. Det betyder att cyklister inte ska behöva cykla omvägar på 
sidogator utan snabbt och säkert ska kunna ta sig fram på cykelbanor längs 
stadens huvudgator. Vi vet från tidigare erfarenheter att ”omvägar” inte funge-
rar i praktiken. Många kommer att ta genvägar för att komma fram snabbare, 
vilket leder till otrygghet för alla trafikanter.  
 I överenskommelsen mellan moderaterna, kristdemokraterna och folkpartiet 
står att "Eventuella nya cykelbanor ska som princip anläggas på sidogator, ej 
huvudgator." 
 Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande frågor till ansvarigt 
borgarråd: 

1. Anser du att cyklandet blir mer attraktivt och tryggt genom den ovan 
citerade åtgärden, dvs att anlägga nya cykelbanor på sidogator?  

2. Om ja, vilken forskning och statistik bygger denna åtgärd på? 
 
Stockholm den 16 november 2006 
 

Anna Telestam 


